
Espoon nuorisovaltuuston lausunto koulupoliisitoiminnan käynnistämisestä

Espoon nuorisovaltuusto näkee kaupunginvaltuutettujen huolen koulujen
turvallisuudesta oikeutettuna. Koulujen turvallisuus on puhututtanut valtuustossa jo
aiemmin tänä vuonna, joten siirtyminen ratkaisuihin ongelmien toteamisen sijaan on
tervetullutta.

Ehdotetut koulupoliisit voisivat nuorisovaltuuston mielestä tuoda koululle tarvittavaa
turvallisuuden tunnetta. Koulun vanhemmilla ja henkilökunnalla pitäisi myös aina olla
tarvittaessa käytettävissä sama virkavallan henkilö, joka pystyisi puuttumaan
koulussa esiintyvään käytökseen. Lisäksi poliisin saatetaan nähdä omaavan
enemmän auktoriteettiä kuin opettajan tai rehtorin, jos sitä mahdollisesti tarvittaisiin.

Koulujen ja poliisin pitäisi myös koulupoliisitoiminnasta riippumatta käydä tiiviimpää
keskustelua lähialueiden ilmiöistä. Useat nuorten häiriökäyttäytymiset tapahtuvat
kuitenkin kouluajan ulkopuolella, jolloin poliisit usein kohtaavat nuoria. Esimerkiksi
vanhempainillat, joissa poliisi on läsnä voivat auttaa ymmärtämään paremmin, mitä
nuoret tekevät kouluajan ulkopuolella.
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